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Γιατί το ανθρώπινο σώμα είναι τόσο σημαντικό 
για την εκκλησία; (Αρχιμ. Χρυσόστομος 
Παπαθανασίου, Δ/τής ιδ. γραφείου 
Αρχιεπισκόπου Ιερώνυμου)
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